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Abstract (en)
[origin: US2019297430A1] A condenser microphone, including at least one diaphragm, at least one electrode assigned to the diaphragm, comprising
at least one ring-shaped insulator holding the electrode, comprising at least one diaphragm ring holding the diaphragm, and a holding ring holding
the components mentioned. The mechanical and electrical properties of the condenser microphone are improved where the holding ring includes
ceramic material. Preferably, the diaphragm ring and/or the ring-shaped insulator also consist(s) of ceramic material. With further preference, the
ceramic material is zirconium oxide.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Kondensator-Mikrofon mit zumindest einer Membrane (1), zumindest einer der Membrane (1) zugeordneten Elektrode
(5), zumindest einem ringförmigen Isolator (7), der die Elektrode (5) hält, mit zumindest einem die Membrane (1) haltenden Membranring (2)
und gegebenenfalls einem die genannten Bauteile haltenden Haltering (9).Zur Verbesserung der mechanischen und elektrischen Eigenschaften
ist vorgesehen, dass der Membranring (2) und/oder der ringförmige Isolator (7) und/oder der Haltering (9) aus keramischem Material bestehen.
Bevorzugt ist das keramische Material Zirconiumoxid.
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